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  BURMISTRZ BRZESKA  

         GRZEGORZ WAWRYKA 

 

 

  

Nasz znak: BR.IX.0014.3.10.2017.MK 

                    Brzesko, dnia 19.10.2017 r.  

 

Uprzejmie informuję, że na posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu 

Rady Miejskiej w Brzesku odbytym w dniu  19.10. 2017 roku podjęte zostały 

następujące wnioski i opinie:  

 

1. Komisja wysłuchała informacji na temat stanu realizacji inwestycji i remontów 

w przedszkolach i szkołach podstawowych Gminy Brzesko za rok 2017 i 

przyjęła  do wiadomości. Głosowano jednogłośnie 

 

2. Komisja przeanalizowała sprawozdanie z realizacji wniosków  komisji za okres 

od stycznia do czerwca 2017 roku i po  wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnień  

Naczelnika Wydziału Edukacji oraz Sekretarza Gminy  przyjęła tą analizę do 

wiadomości. Głosowano jednogłośnie 

 

3. Komisja przeanalizowała zestawienia przedstawione przez Kierowników 

Jednostek Organizacyjnych Gminy odnośnie regulacji płacowych za okres 

ostatnich  10 lat. Mając powyższe na uwadze komisja przekazuje wniosek 

Dyrektora BOSiR odnośnie podwyżek płac do rozważenia przy konstrukcji 

projektu budżetu na rok 2018. Głosowano jednogłośnie 

 

4. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości  stawki tej opłaty na terenie Gminy Brzesko; Głosowano 5 za,  

0 przeciw, 1 wstrzymujący; 

 

5. Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie  zmiany nazwy ulicy  

„ Wincentego Zydronia” na ulicę „Ciepłą” w Brzesku; Głosowano 3 za,  

0 przeciw, 2 wstrzymujący; 

 

6. Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w Brzesku -(KALINOWA);Głosowano jednogłośnie  

 

7. Komisja zapoznała się z pismem Zarządu LKS ISKRA w Szczepanowie dot.  

zakupu kontenera sanitarnego i przekazuje ten wniosek  Burmistrzowi 
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Brzeska do rozważenia przy opracowaniu projektu budzetu na rok 2018. 

Głosowano jednogłośnie 

 

8. Komisja  zapoznała się z pismem dot. zagospodarowania budynku po byłej 

szkole w Wokowicach i wnioskuje do Burmistrza Brzeska o podjęcie starań w 

celu zagospodarowania lub sprzedaży tego budynku. Głosowano jednogłośnie 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI  

 

    …………………………………………………………. 

   mgr Bogusław Babicz   

 


